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Forslag til afdelingsmøde i Bispeparken den 14.09. 2015 

Forslag om: 
Etablering af rygeområde i forbindelse med beboerhuset 

Forslagsstillers navn, adresse, telefonnummer og e-mail: 
Eva Nielsen, Jacob Lindbergs vej 2, 1.tv 

Forslagets tekst 

Jeg foreslår, at der bliver afsat midler til et forprojekt v/en projektleder, der skal undersøge muligheden 
for, at der etableres et område mellem beboerhuset og vaskeriet hvor beboere kan ryge. 

Eventuel begrundelse for forslaget 

Forprojektet skal omfatte:  
Et overdækket/lukket område, hvor rygere, i forbindelse med besøg i beboerhuset, kan opholde sig uden 
gene for de beboere, der har soveværelser ud til området. 

Forprojekt skal afklare, hvad der er muligt at opsætte/bygge samt pris. 

Der afsættes kr. 50.000 til forprojektet. 

Dato: 13. august 2015 
Eva Nielsen 



Afdelingsbestyrelsens kommentarer:
Vi får sat cykelstativer op snarest muligt. Vi samarbejder med driften om at få plantet plantekasserne 
til, og alle er velkomne til at adoptere en. Vi overvejer omplacering af dem. 



Afdelingsbestyrelsens kommentarer: 

Helhedsplanen er slet ikke færdig og vi skal som beboere godkende den endelige udgave, før den bliver sat i 

værk. 

Landsbyggefonden har været ude hos os. De vil se på mulighederne for at undgå en huslejestigning. 

Afdelingsbestyrelsens målsætning er, at huslejen falder. 

Det er ikke fsb´s helhedsplan, men Bispeparkens helhedsplan.  

Den foreløbige helhedsplan er skabt og vedtaget af os som beboere på et afdelingsmøde, hvor alle beboere 

kan deltage. 



 

Afdelingsbestyrelsens kommentarer: 

Det bliver ikke fsb, der kommer til at betale det, men det kommer til at blive betalt via vores husleje. Vi kan 

naturligvis vælge at betale rensningen at disse halvtage over huslejen. 



 

 

Afdelingsbestyrelsens kommentarer: 

Der er allerede sensorer i kældrene, det fik vi indført i forbindelse med LED-belysning og der kommer også 

sensorer, når det bliver indført i opgangene. Begge projekter bliver betalt via energipuljen i fsb, så det ikke 

medfører højere husleje. 



 

Afdelingsbestyrelsens kommentarer: 

Vinduerne vil blive skiftet i forbindelse med helhedsplanen. Tidligere ønsker om at inddække altaner er 

blevet afvist af kommunen af arkitektoniske grunde, men vi kan prøve igen i forbindelse med 

helhedsplanen. 



 

Afdelingsbestyrelsens kommentarer: 

Der vil altid være individuel råderet. Man kan normalt også vedtage at indføre kollektiv råderet, men det vil 

ikke blive indført i Bispeparken, da der er en helhedsplan på vej, hvor der ses på køkkener og badeværelser. 

Måske allerede om 2 år. 

 



Afdelingsbestyrelsens kommentarer: 

Der findes professionelle systemer, som nok er mere passende til Bispeparkens størrelse. Det vil være 

interessant at undersøge mulighederne for at få penge fra energipuljen i fsb til et sådant projekt. Det kan 

måske også indgå i helhedsplanen. Der er mulighed for at nedsætte en arbejdsgruppe om emnet. 



Afdelingsbestyrelsens kommentarer: 

I forbindelse med helhedsplanen kan administrationen undersøge pris og muligheder i sådan et system, der 

lyder spændende, men også kompliceret. Hvis det viser sig at være en god idé vil det være naturligt at 

indføre i forbindelse med skift af rør mm. i helhedsplanen. 



Afdelingsbestyrelsens kommentarer: 

1) Vi har et forslag til ny husorden til behandling på afdelingsmødet, derfor kommer reglerne ud til

alle.

2) Vi er ved at installere nogle.

3) De bliver snart skiftet ud til nye.




